
 
 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania, Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwość 

 
    

  
    Poznań, 30 stycznia 2019 r. 

 
 

 

ZAPYTANIE 

 
 

 

Dotyczy: Ulgi dla Zasłużonych Honorowych Dawców Krwi 

 

 

 Proszę o informację ile osób w roku 2017 oraz 2018 skorzystało z ulgi na przejazdy 

komunikacją miejską dla Zasłużonych Honorowych Dawców Krwi (dla ilu osób ZTM 

aktywował na karcie PEKA ulgę z tego tytułu)? 

 
 
 
 
 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


